
Referat 

Møte i Arbeidsutvalget 
13.03.2024 
kl. 09:00 – 10:00  
 
Møte innkalt av: Erik Gathen, Guri Bugge, Martin Norderhaug 
 
Møtedeltakere:  
AU-medlemmer: Annette Lindahl Raakil, Cecilie Agnalt, Karoline Fjeldstad,  
Fra administrasjonen: Guri Bugge, Erik Gathen, Martin Norderhaug og Marit Haakaas 
 
Vedlegg: 

- Presentasjon AU-møte 13.03.2024 

- Utkast årsrapport 2023 

- Utkast handlingsplan 2024 
 

Sak 1: Klimarådsmøtet 2024: Status, agendaforslag, spørsmål, diskusjon og 
innspill 
 

• AU ønsker at René Rafshold, leder for Klima Østfold, holder en introduksjonspresentasjon om KØ 
er for de nye medlemmene av Klimarådet. 

• Bevis for Miljøfyrtårnsertifisering av Rudskogen deles ut etter presentasjonen til Harald Huysman. 
• AU var ellers fornøyd med programmet. 
• AU støtter at sekretariatet sender ut saksdokumenter til Klimarådsmøtet 2024. 

 
 

Sak 2: Orientering om valgkomitéens innstilling til nytt AU 
 

• Valgkomiteens innstilling til nytt AU ble presentert til orientering. 
 
 

Sak 3: Orientering om at det ikke blir utdeling av Klima Østfold-pris på årets 
Klimarådsmøte 
 

• AU støtter vurderingen at det ikke deles ut pris på årets Klimarådsmøte. 

• AU støtter at det gjøres en evaluering av Klima Østfold-prisen i 2024. 

 
Sak 4: Årsrapport 2023, inkludert regnskap: Gjennomgang, spørsmål, 
diskusjoner og innspill 
 

• AU ønsker at kommunenes økonomiske bidrag kommer frem av regnskapet. 

• AU syns eller årsrapporten ser bra ut. 
 

Sak 5: Handlingsplan 2024, inkludert budsjett: Gjennomgang av prosess og 
innhold, spørsmål, diskusjoner og innspill 
 

• AU er innforstått med at handlingsplan for 2024 blir ettårig i 2024. Ønsker fremdeles en 4årig 
handlingsplan fra 2024 som rulleres hvert år. 

• AU var positive til nytt oppsett og inndeling. 
• AU ønsker å at Klima Østfold skal jobbe for gjenåpning av togstrekningen mellom Rakkestad og 

Sarpsborg 
• AU foreslår et samarbeid med vannregionen hvor man kan se synergier for begge nettverk 


